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Zły stan leżaków przy siłowni pod chmurką niedaleko "dzikiej" plaży w Iławie na pewno nie
zachęca do korzystania z tych tzw. miejskich mebli. Po interwencji Czytelnika zapytaliśmy
w ratuszu, czy to się w najbliższym czasie zmieni.

Mieszkaniec zwrócił uwagę na zły stan dwóch leżaków znajdujących się przy siłowni
zewnętrznej niedaleko bazy wioślarskiej i ekomariny, przy "dzikiej" plaży. Pojawiła się na
nich najprawdopodobniej pleśń.

Czy jest to problem znany urzędowi i czy leżaki uda się wyremontować? Czy taki remont zostanie
przeprowadzony, jeśli tak, to kiedy? Jak długo służą leżaki we wskazanym miejscu? Czy zostały
zabezpieczone przed wpływem czynników zewnętrznych, atmosferycznych? Jaki był koszt ich
zakupu? O to pytaliśmy w Urzędzie Miasta w Iławie.

Odpowiedzi udzielił drugi Zastępca Burmistrza Iławy.

- Przedmiotowe leżaki zostały zamontowane w
grudniu 2019r. - podał Krzysztof Portjanko. - Koszt



zakupu, dostawy oraz montażu jednego leżaka
wyniósł 3 500 złotych. Zakupione leżaki były
zabezpieczone przed działaniem czynników
zewnętrznych odpowiednim impregnatem. Obecny
stan leżaków spowodowany jest ich użytkowaniem,
wycieraniem impregnatu przez obuwie. W trwającym
sezonie niezbędne jest przeprowadzenie konserwacji
poprzez wykonanie powłoki zabezpieczającej drewno.
Jest to konieczny zabieg w trakcie użytkowania
obiektów wykonanych z drewna - skomentował.

Jak zapowiedział zastępca burmistrza, takie prace remontowe zostaną wykonane "w najbliższym
czasie".
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